

Kontakt

Sie erhalten diese Publikationen zwischen 9 und 15 Uhr im Referat Statistik und Analyse der MA 5, Volksgartenstraße 3, 1010 Wien.

Sie können sie auch unter Tel.: +43-1-4000-88629 oder statistik@ma05.wien.gv.at bestellen, oder unter www.wien.gv.at/statistik/publikationen.html downloaden.

Umfangreiches statistisches Material finden Sie auch auf der Homepage der Statistik der Stadt Wien: www.statistik.wien.at

Contact

These publications are available from the Statistics and Analysis Division of Municipal Department 5 of the City of Vienna, Volksgartenstrasse 3, 1010 Vienna, from 9 a.m. to 3 p.m.

You can also order them by phone at +43-1-4000-88629 or by e-mail to statistik@ma05.wien.gv.at or download them at www.wien.gv.at/statistik/publikationen.html.

In addition, comprehensive statistical data is available on the website of the Statistics and Analysis Division: www.statistik.wien.at.